
Rada Gminy Miedźno 

Komisja Rewizyjna 

 

Protokół nr 40/2024 
 

XL Posiedzenie w dniu 19 marca 2024  

Obrady rozpoczęto 19 marca 2024 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:50 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Zbigniew Ciesielski 

2. Małgorzata Grzyb 

3. Czesław Trzepizur 

4. Piotr Wawrzyniak 

5. Waldemar Wosiński 

Goście: 

1. Grażyna Borycka–Skarbnik; 

2. Krzysztof Zyśk–Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej. 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

Otwarcia posiedzenia Komisji oraz przywitania obecnych na posiedzeniu gości dokonała 

przewodnicząca Małgorzata Grzyb. Przedstawiła proponowany porządek obrad. 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Kontrola operacji na mieniu komunalnym( sprzedaż, kupno, zamiana, dzierżawa). 

3. Inwestycje gminne. 

4. Kontrola działu 600 -Transport i łączność, rozdział 60016 – Drogi publiczne i gminne. 

5. Kontrola umów zawartych w 2023 r. 

6. Sprawy różne. 

7. Zakończenie posiedzenia komisji. 

Wobec braku uwag Przewodnicząca poddała porządek obrad pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0,WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zbigniew Ciesielski, Małgorzata Grzyb, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar 

Wosiński 

Porządek został przyjęty. 

 

2. Kontrola operacji na mieniu komunalnym( sprzedaż, kupno, zamiana, dzierżawa). 

W aplikacji eSesja radnym została udzielona w formie pisemnej szczegółowa informacja na 

temat wszystkich nabytych i zbytych nieruchomości Gminy Miedźno w roku 2023. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 

 

3. Inwestycje gminne. 

Kierownik w Referacie Rolnictwa i Gospodarki Komunalnej Pan Krzysztof Zyśk przekazał 

komisji informacje na temat prowadzonych oraz planowanych inwestycji w Gminie Miedźno. 

Wspomniał o zakończonych pracach na ulicy Ogrodowej w Ostrowach o zakończonych 

pracach na ulicy Łąkowej w Ostrowach nad Okszą, o remoncie nawierzchni chodnika na ulicy 



Szkolnej oraz utwardzenie terenu przy Zespole Szkolno- Przedszkolnym w Miedźnie. Dodał 

również, ze w chwili obecnej zostały zakończone prace projektowe dotyczące przebudowy dróg 

w m. Borowa etap I i II oraz została ukończona dokumentacja projektowa dotycząca zadania 

związanego z przebudową dróg w miejscowości Kołaczkowice Duże oraz Małe oraz Wiktorów 

do realizacji dla 4 etapów. Kierownik Zyśk wspomniał również o tym, że w dalszym ciągu 

trwają prace przy budowie oświetlenia ulicznego w m. Miedźno oraz Ostrowach nad Okszą. 

Ponadto przystąpiono do budowy chodnika na ulicy Ogrodowej w miejscowości Ostrowy nad 

Okszą oraz trwaja przygotowania do rozpoczęcia prac związanych z budową chodnika na ulicy 

Władysława Jagiełły w Miedźnie. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 

O godz. 13.30 Kierownik Krzysztof Zyśk opuścił posiedzenie Komisji. 

 

4. Kontrola działu 600 -Transport i łączność, rozdział 60016 – Drogi publiczne i gminne. 

Skarbnik powiedziała, że wydatki przeznaczone na drogi publiczne, gminne oraz związaną z 

tym łączność i transport sięgają kwoty ponad 5 milionów. W tej kwocie głównie mieszczą się 

wydatki przeznaczone na materiały i wyposażenia, usługi remontowe, wykonanie ekspertyz, 

analiz i opinii, kary i odszkodowania wypłacane na  rzecz osób fizycznych oraz inne wydatki 

inwestycyjne jednostek budżetowych. 

Radny Trzepizur poprosił aby zaapelować do przewoźnika aby w soboty, w godzinach 

porannych również mógł być puszczony jakiś kurs autobusowy do Kłobucka i z powrotem. 

Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 

 

5. Kontrola umów zawartych w 2023 r. 

Skarbnik przedstawiła radnym rejestr umów zawartych w roku 2023. 

Radny Wosiński zadał pytanie czego dokładnie dotyczyła umowa opracowania PFU wraz z 

oszacowaniem kosztów na budowę tężni solankowej o formie centralnej z trzonem ociekowym 

w środku założenia i zadaszeniem strefy inhalacyjnej oraz koncepcji arch-konstrukcyjnej tężni. 

Skarbnik odpowiedziała, że umowa dotyczy tężni solankowej w miejscowości Borowa. Jednak 

czy ona powstanie okaż się po rozstrzygnięciu przetargu który został ogłoszony a ceny aktualnie 

są dużo wyższe niż pierwotne było założenie. 

Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 

 

6. Sprawy różne. 

Spraw różnych brak. 

 

7. Zakończenie posiedzenia komisji. 

O godzinie 13.50 Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

(-) Małgorzata Grzyb 

 

 

Przygotował(a): Daria Piątek 

 

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


